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Deelnemers: 

Zie presentielijst. 

 

 

 

 

 

 

 

Datum 

 

Locatie 

 

Notulist 

 

Uitgifte datum 

 

14 november 2019 

 

Kantine Nivo Sparta 

 

Arnold Hornung 

 

14 september 2021 

 

ITEM 

NO 
ONDERWERPEN ACTIE 

1 Opening 

 

De vergadering wordt geopend en alle aanwezigen worden welkom geheten.  

 

De presentatielijst gaat rond en wordt door de aanwezige leden ondertekend. 
 

 

 
 

 

2 Samenstelling bestuur/ rooster van aftreden 

 

• Aftredend zijn, rekening houdend met het rooster volgens de statuten: 

-  Bert Wernke, voorzitter, niet herkiesbaar. 

-  Arnold Hornung, secretaris, herkiesbaar voor de periode van één jaar. 

-  Giovanni Romano. 

 

Bert Wernke wordt bedankt voor zijn bijdrage en inzet de afgelopen jaren en wordt 

benoemd als “Lid van Verdienste”. Bert zal ook in de toekomst verbonden blijven 

aan de club en hier in meerdere rollen zijn bijdrage blijven leveren. 

 

Bert kijkt met veel plezier terug op een mooi voorzitterschap waarbij voor hem de 

hoogtepunten toch de verhuizing naar de nieuwe accommodatie en de promotie 

van de selectie naar de 1e klasse zijn. 

 

ALV is akkoord met de herbenoeming van Arnold Hornung als secretaris en 

Giovanni voor de periode van één jaar. 

 

• Nieuw te benoemen:  

-  Hans van den Bighelaar, voorzitter. 

 

Hans is voor velen geen onbekende, in het verleden heeft hij al in het bestuur van 

Nivo Sparta gezeten, waarvan tijdelijk als voorzitter. Afgelopen periode heeft hij 

gebruikt om weer de sfeer te proeven en zichzelf een beeld te vormen of hij de rol 

als voorzitter op zich wilde nemen. Uiteindelijk heeft hij besloten zich voor te laten 

dragen als voorzitter, waarbij hij benadrukt dat hij een voorzitter wil zijn voor de 

hele vereniging.  

 



 
 

Page 2 of 3 

ITEM 

NO 
ONDERWERPEN ACTIE 

 

AHij kijkt uit naar de samenwerking en laat weten altijd open te staan voor 

opbouwende kritiek. 

 

ALV is akkoord met de benoeming van Hans van den Bighelaar als voorzitter voor 

de periode van drie jaar. 

 

2 Mededelingen en evt. binnengekomen stukken 

 

De ALV is dit jaar jammer genoeg weer niet druk bezocht.  

Er zijn géén binnengekomen stukken. 

 

 

 

 

 

3 Goedkeuring notulen ALV 20 november 2018 

 

De notulen van de ALV-2018 zijn van tevoren op de site beschikbaar gesteld en er 

zijn op de ALV zelf hardcopies beschikbaar.  De notulen worden goedgekeurd, 

met dank aan de secretaris voor de notulen.  

 

 

4 Financieel jaarverslag 2018/ 2019 

 

Het jaarverslag 2018/ 2019 wordt door Hans van den Bighelaar gepresenteerd en 

toegelicht.  

 

Net als het seizoen 2017/ 2018 wordt ook het seizoen 2018/ 2019 met een verlies 

afgesloten. 

 

Het verlies wordt veroorzaakt door: 

• de dalende opbrengsten: contributie, kantine en sponsoring; 

• de hoge kosten: met name personeelskosten. 

 

Er zullen meer opbrengsten gegenereerd moeten worden, maart bovenal zijn 

structurele kostenbesparingen en een kritische blik naar de uitgaven 

onvermijdbaar. 

 

 

 

 

5 Begroting 2019/ 2020 

 

Voor het seizoen 2019/ 2020 wordt nog een negatieve begroting gepresenteerd, de 

doorblik naar 2020/ 2021 laat echter een positieve begroting zien.  

 

Er worden allerlei suggesties gedaan hoe de opbrengsten te verhogen en de kosten 

te verminderen, hier zal vanzelfsprekend naar worden gekeken.  

 

De voorzitter en het bestuur committeren zich aan deze begrotingen. 

 

De gepresenteerde begroting wordt door de ALV goedgekeurd.   
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6 Controle en goedkeuring jaarverslag door Opsteeg Bakker 

 

Het jaarverslag 2018/ 2019 is door Opsteeg Bakker gecontroleerd en goedgekeurd. 
 

 

 

 

8 Voorstel nieuwe contributiebedragen 

 

Per 1-07-’20 wordt de volgende contributieverhoging voorgesteld: 

• senioren EUR 4,-  

• junioren EUR 4,-  

• pupillen EUR 4,- 

• mini’s EUR 2,- 

• niet spelende leden EUR 2,- 

 

De ALV is akkoord met deze voorgestelde contributieverhoging per 1-07-’20. 

 

 

9 Rondvraag 

 

Jo van Liempt, vraagt waarom Arnold Hornung en Giovanni Romano “slechts” 

voor één jaar verlengen en niet voor 3 jaar. Er wordt geantwoord dat 3 jaar een te 

lange periode is om je weer aan te committeren, vandaar de één jaar. 

 

Jan van Maren benadrukt dat hij meer inzet en opkomst zou verwachten voor de 

Grote Club Actie en de Vriendenloterij. Inzet van de leden is belangrijk voor het 

realiseren van een gezonde begroting. 

 

Net als vorige ALV vraagt Cees Rike of de statuten niet een keer moeten worden 

herzien. Toegezegd wordt op korte termijn na te gaan of er een noodzaak is de 

huidige statuten aan te passen.  
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10 Sluiting 

 

Voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid 

en constructieve inbreng. 

 

 

 


